
 

Tweede Commissie - Verslag van de vergadering 

kenmerk 2019/2decom/09/10/2019 
betreft 2de commissie  
       
 

 
1. Goedkeuring van het verslag van de vergadering van 28 

augustus 2019 

Geen opmerkingen of vragen. 

2. Financiën – Budget 2019 
Vaststelling van een 3de wijziging 
 
Gedeputeerde Moens deelt mee dat in het verslag aan de 
provincieraad op pagina 3 een tikfout staat: de geel 
gemarkeerde 3 staat er te veel. 

 
    2019 na BW2 

en ika’s BW3 budget na 
BW3 % 

Exploitatie 1 048 639 448 751 1 497 390   

exploitatieuitgaven 236 499 270 12 455 236 3511 725 0,01% 

  goederen en diensten 51 150 404 -210 453 50 939 951 -0,41% 

  bezoldigingen 145 076 444 145 829 145 222 273 0,10% 

  toegestane 
werkingssubsidies 35 969 648 77 079 36 046 727 0,21% 

  andere operationele 
uitgaven 1 814 634 0 1 814 634 0,00% 

  financiële uitgaven  2 488 140 0 2 488 140 0,00% 

exploitatieontvangsten 237 547 909 461 206 238 009 115 0,19% 

  ontvangsten uit werking 22 148 385 25 864 22 174 249 0,12% 

  fiscale ontvangsten 133 448 984 0 133 448 984 0,00% 

  werkingssubsidies 80 416 414 435 342 80 851 756 0,54% 

  andere operationele 
ontvangsten 334 957 0 334 957 0,00% 

  financiële ontvangsten 1 199 169 0 1 199 169 0,00% 

           
 

Raadslid Roman stelt de vraag waarom de subsidie van 62 500 
EUR aan SOLVA niet rechtstreeks naar Streekmotor 23 gaat. 
Frank De Neve antwoordt dat dit te maken heeft met de 
uittreding van de provincies uit de intercommunales en de 
projectenfondsen die in aansluiting daarop werden opgezet. Er 
werd met SOLVA overeen gekomen om middelen uit dit 
projectenfonds voor Streekmotor 23 te gebruiken. Dit moet ook 
terug te vinden zijn in de afrekening van SOLVA. 

Raadslid Bauwens informeert naar de reden van de daling van 
de subsidie aan Unizo met 10 000 EUR. Frank De Neve vraagt 
dit na. 
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Het antwoord luidt als volgt.  

Tot vorig jaar liep het Mercatorproject met Unizo Oost-
Vlaanderen. Hiervoor was er jaarlijks 20.000 euro voorzien. Het 
Mercatorproject is in 2019 niet verlengd om verschillende 
redenen. Zowel de dienst Economie als Unizo Oost-
Vlaanderen waren van mening dat er een andere soort van 
samenwerkingsovereenkomst moest nagestreefd worden. De 
intentie is er om vanaf 2020 een meerjarige 
samenwerkingsovereenkomst te bekijken met Unizo Oost-
Vlaanderen. Met de verschuiving van subsidie naar 
werkingskost willen we het volgende nog bekijken/realiseren in 
2019: 

- Beperkte samenwerkingsovereenkomst met Unizo (via 
voorziene reglement deputatie – maximum 5.000 euro) 

- Werkingsmiddelen voor team detailhandel (vb. 
organisatie van een netwerkdag in november). 
 

Raadslid Bruggeman informeert naar de verkoop van de 
restgronden PTI te Zottegem ; dit gaat niet meer door? 
Gedeputeerde Moens antwoordt dat dit zo is. 
 

3. Erediensten – Orthodoxe kerkfabriek Heilige Apostel 
Andreas en Heilige Materne te Aalst 
Jaarrekening 2018 
Verlenen van gunstig advies 
 
Geen opmerkingen of vragen. 

4. Erediensten – Islamitische gemeenschap Kevser Moskee te 
Aalst 
Jaarrekening 2018 
Verlenen van gunstig advies 
 

Raadslid Blommaert informeert of gedeputeerde Moens vragen 
heeft bij dit dossier van Kevser Moskee? Dit is niet het geval.  

5. Onderwijs – Flankerend onderwijsbeleid 
Vaststelling van het reglement m.b.t. de subsidiëring van 
projecten die de slaagkansen van leerlingen in het 
leerplichtonderwijs bevorderen en opheffing van de reglementen 
van 18 november 2015, inwerkingtreding op 01 januari 2020 met 
afwijking 
 
Gedeputeerde Moens licht toe dat deze reglementswijziging 
vooral een vereenvoudiging inhoudt en ook een efficiëntie-
oefening is.  

Geen verdere opmerkingen of vragen. 
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6. Data & Analyse: actiegericht onderzoek 
Actualisering van de procedure 
 
Gedeputeerde Grillaert licht toe dat dit een actualisering van de 
procedure betreft en dat het MAT als ambtelijke stuurgroep kan 
optreden om noden te detecteren, te inventariseren en 
onderzoeksvoorstellen voor te leggen aan de deputatie.  

Raadslid Bruggeman signaleert dat zij vorige maand een 
voorstel indiende dat daarbij aansloot en dat werd afgewimpeld. 
Heeft dit hiermee te maken? Gedeputeerde Moens antwoordt 
dat beide zaken los staan van elkaar. 

Raadslid Roman beaamt dat de vorige procedure inderdaad 
verouderd was (men spreekt nog over Belgische frank) en 
vraagt of de focus van de onderzoeken nu zal liggen op de 
realisatie van actieplannen.  
Gedeputeerde Grillaert antwoordt dat Data & Analyse een 
speciale dienst is die samen met de Data & Analyse-diensten 
van andere provincies cijfergegevens verzamelt in functie van 
provinciesincijfers. Als wij, als provincie Oost-Vlaanderen, extra 
onderzoeken doen, past dit in het kader van ons meerjarenplan 
en onze grondgebonden bevoegdheden, maar de specifieke 
dataverzameling moet ook kunnen dienen voor anderen om met 
die gegevens aan de slag te kunnen.  
 

7. Bestuurszaken – APB Provinciaal Zorgcentrum Lemberge – 
statutenwijziging met onmiddellijke ingang: onderzoek 

• - schrapping van artikel 5 – bestaansduur 

• - wijziging van artikel 9 – samenstelling Raad van Bestuur 

• - vaststelling van de gecoördineerde versie van de statuten 
 
Gedeputeerde Grillaert zegt dat dit punt wel wat uitleg nodig 
heeft. Morgen (red. donderdag) komt er namelijk een 
amendement vanuit de deputatie om de wijziging van artikel 9 
terug te trekken uit dit raadsdossier. De gedeputeerde verklaart 
dit nader en start bij het begin. 

Het schrappen van artikel 5 biedt het voordeel dat het APB 
Zorgcentrum Lemberge blijft bestaan als APB in vereffening 
waardoor eventuele problemen inzake timing van de overdracht 
kunnen worden opgevangen. Het laat ook toe om nadien nog 
zaken te regelen die nodig zullen zijn in kader van de overdracht 
en definitieve vereffening.  

De wijziging van artikel 9 was ook geagendeerd omdat we een 
klacht hadden ontvangen in verband met de samenstelling van 
het directiecomité en dit op die manier wilden opvangen.  

Nu heeft de provincie echter een schrijven ontvangen van 
minister Homans waarin ze meedeelt dat de organen wel juist 
zijn samen gesteld maar dat de statuten niet zijn aangepast aan 
het provinciedecreet.  
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Het provinciebestuur is dus een beetje te vlug geweest om de 
wijziging van artikel 9 te willen koppelen aan het schrappen van 
artikel 5. Veiligheidshalve heeft de provincie dus aan de raad 
van bestuur gevraagd om geen advies te geven over artikel 9. 
De deputatie gaat ook niet met de wijziging van dat artikel 9 
naar de provincieraad. Dit zal een volgende keer voorgelegd 
worden. 

Dus samenvattend: 

- schrappen van artikel 5 wordt nu voorgelegd aan de 
provincieraad (wachten kan niet meer gezien de timing) 

- aanpassing van artikel 9 wordt door een amendement van de 
deputatie teruggetrokken uit het raadsdossier van de 
eerstvolgende raadszitting. 

 

8. Bestuurszaken – Participatielijst 
Kennisneming van de Participatielijst 2018 
 
Geen opmerkingen of vragen. 

9. Patrimonium – Erfpachtsite, Eke-Nazareth Steenweg 2 
Machtiging van de deputatie tot onderhandse verkoop van een 
perceel aan de vzw Pedagogisch Centrum Wagenschot voor 
minimum de prijs opgenomen in het schattingsverslag 
 
Geen opmerkingen of vragen. 
 

10. ICT - Hardware – Software 
Goedkeuring lastenvoorwaarden en gunningswijze 
aankoopcentrale “Raamovereenkomst voor de aankoop van 
ICT-infrastructuur” en “Raamovereenkomst voor de aankoop 
van licenties, gebruiksrechten, onderhouds- en 
ondersteuningsprogramma’s m.b.t. standaard software” van 
Cipal voor een periode van 48 maanden en machtiging van de 
Deputatie tot uitvoering 
 
Raadslid Roman vraagt waarom de Provincie bij Cipal te rade 
gaat als ze ook aandeelhouder is van Cevi die gelijkaardige 
diensten aanbiedt? Gedeputeerde Gillis geeft het woord aan 
Paul Fostier. Hij antwoordt dat, voor zover de provincie dit kan 
nagaan, Cevi momenteel geen dergelijke opdrachten lopende 
heeft waarop de provincie kan inspelen. Het is bovendien al 
zeer lang geleden (26 jaar) dat Cevi huisleverancier was van de 
provincie. 
Dit engageert de provincie ook tot geen enkele financiële of 
andere verplichting. Het maakt wel mogelijk dat wij als provincie 
sneller op bepaalde zaken kunnen inspelen. En het komt de 
provincieraad toe om te beslissen over de wijze van gunning 
vanaf het overschrijden van het grensbedrag voor dagelijks 
bestuur.  
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11. Erfgoed – Erfgoedsite Scheepswerven Baasrode 
Goedkeuring van de kaderovereenkomst tussen de provincie, 
de stad Dendermonde, de vzw Scheepvaartmuseum Baasrode 
en de vzw School voor Scheepsmodelbouw 
 
Raadslid Bruggeman vraagt toch wat extra duiding bij dit 
belangrijke dossier. Gedeputeerde Charlier licht toe. 

Wat nu voorligt, is de aangepaste tekst van de 
kaderovereenkomst. Op advies van onze juridische dienst is er 
(naar analogie met het dossier Raveelmuseum) vanaf 2017 een 
getrapt systeem van overeenkomsten uitgewerkt. Onder deze 
overkoepelende tekst werden er dan bilaterale overeenkomsten 
uitgewerkt die de specifieke relaties, rechten en plichten tussen 
partners in kaart brachten. 

 
De gedeputeerde schetst de kroniek van de gebeurtenissen: 

• Op 20 juni 2018 keurde de provincieraad de 
onderhandelde kaderovereenkomst goed.  

• In het verlengde hiervan keurde de deputatie de 
onderliggende onderhandelde overeenkomsten goed op 
25 oktober 2018.  

• Diezelfde dag liet de vzw Scheepvaartmuseum evenwel 
weten dat zijn Algemene Vergadering de onderhandelde 
teksten had weggestemd. 

• Op 26 oktober heeft de geplande ondertekening 
plaatsgevonden van de overeenkomsten met de drie 
partijen die wel ingestemd hebben met de overeenkomst 
(provincie, stad, vzw scheepsmodelbouw).  

• Finaal besliste de (vorige) deputatie op 15 november 
2018 om de samenwerking met de vzw 
Scheepvaartmuseum stop te zetten en hen een opzeg te 
geven van zes maanden. Zo kwam het dossier Baasrode 
in een impasse terecht.  

 
De Gedeputeerde hernam evenwel de onderhandelingen, 
schortte de opzeg op en rondde de onderhandelingen af mits 
enkele aanpassingen. De voornaamste aanpassingen zijn dat 
de collectie van de vzw Scheepvaartmuseum niet aan de 
provincie geschonken wordt, maar in bruikleen voor 50 jaar 
wordt overgedragen. Bovendien werd er een overnameprijs 
afgesproken voor de inboedel van de werkhuizen Van Praet – 
Dansaert. 
 
Dit heeft als gevolg dat de kaderovereenkomst aangepast moest 
worden en opnieuw voorgelegd aan de provincieraad. Geen 
volledig nieuwe tekst, maar één met de genoemde 
aanpassingen. Daarnaast werden er een beperkt aantal 
actualiseringen doorgevoerd. 
 
Voor alle duidelijkheid somt de gedeputeerde de 
overeenkomstenboom op met in totaal zeven overeenkomsten: 
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• aan te passen kaderovereenkomst (wordt op de 
provincieraad en gemeenteraad van 16 oktober ter 
goedkeuring voorgelegd) 

• tussen de Stad en de Provincie: 
o Koopakte voor de meesterwoning en de parking 

(ondertekend op 26 oktober 2018) 
o Erfpachtakte tussen provincie en stad voor 27 

jaar (ondertekend op 26 oktober 2018) 
• tussen de Provincie en de vzw School voor 

Scheepsmodelbouw: 
o Samenwerkingsovereenkomst (ondertekend op 

26 oktober 2018) 
• tussen de Provincie en de vzw Scheepvaartmuseum: 

o Bruikleenovereenkomst voor de erfgoedcollectie 
(goed te keuren door deputatie op 17/10/2019) 

o Koopovereenkomst voor de inboedel van het 
interieur van de werkplaatsen Van Praet – 
Dansaert (goed te keuren door deputatie op 
17/10/2019) 

o Samenwerkingsovereenkomst (goed te keuren 
door deputatie op 17/10/2019). 

 
De teksten van die drie laatste overeenkomsten zitten mee in 
het raadsdossier ten informatieve titel, maar dienen niet door 
de raad besproken, noch beslist te worden. 
 
Het is de bedoeling de vier nog te ondertekenen 
overeenkomsten in oktober 2019 te ondertekenen, zodat er 
kan ingezet worden op de verdere uitbouw van de erfgoedsite 
Scheepswerven Baasrode zoals voorzien in het 
bestuursakkoord. 
 
Ten gevolge van dit moeilijke proces en recente 
bestuurswisselingen bij de vzw Scheepvaartmuseum zijn er 
ook enkele materiële fouten geslopen in de tekst die rechtgezet 
zullen worden tegen de raadszitting. 

 

12. Varia 
Geen. 

 
Hilde De Sutter dankt de aanwezigen en sluit de zitting om 18u30.  
 
Gent, 12 oktober 2019

Ambtenaar-verslaggever  De voorzitter    

 

Anneke Lippens   Hilde De Sutter 


